
Protokół Nr 26/17
 posiedzenia Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu

z dnia 16 stycznia  2017 roku

Rozpoczęcie posiedzenia: godz.12.30
Zakończenie posiedzenia: godz. 14.36
Miejsce: sala  konferencyjna  Nr  206  Starostwa  Powiatowego  w  Wałbrzychu,  przy 
al. Wyzwolenia 24.
W posiedzeniu udział wzięli:
Radni  Powiatu  Wałbrzyskiego  ze  składu  stałej  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej 
i Promocji Powiatu wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu.
Goście zaproszeni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
po  powitaniu  Radnych  oraz  gości  zaproszonych  stwierdziła  quorum  (7  Radnych  obecnych). 
Następnie  zapytała  czy są  uwagi  do  proponowanego  porządku obrad  (porządek  obrad stanowi  
załącznik nr 3 do protokołu).  

Uwag  do  porządku  obrad  nie  zgłoszono  zatem  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Polityki 
Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Grażyna Owczarek przystąpiła  do  procedury przegłosowania 
porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie  protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Sprawozdanie z działalności Delegatury WIOŚ w Wałbrzychu za 2015 rok.
4. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 

odrzucenia  w  całości  stanowiska  Międzyzakładowej  Organizacji  Związkowej  NSZZ 
Solidarność  Pracowników  Oświaty  i  Wychowania  Ziemi  Wałbrzyskiej  dotyczącego 
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru 
rozwiązania Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu, przy ul. Nowa Kolonia 9.

5. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
odrzucenia  w  całości  stanowiska  Międzyzakładowej  Organizacji  Związkowej  NSZZ 
Solidarność  Pracowników  Oświaty  i  Wychowania  Ziemi  Wałbrzyskiej  dotyczącego 
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru 
likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Walimiu oraz szkół wchodzących 
w jego skład.

6. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
odrzucenia  w  całości  stanowiska  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  Zarządu  Oddziału 
Powiatowego w Wałbrzychu, dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie  zamiaru  rozwiązania  Zespołu  Placówek Resocjalizacyjnych  w 
Walimiu, przy ul. Nowa Kolonia 9.

7. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
odrzucenia  w  całości  stanowiska  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  Zarządu  Oddziału 
Powiatowego w Wałbrzychu, dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w 
Walimiu oraz szkół wchodzących w jego skład.

8. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
zamiaru  rozwiązania  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjnych  w  Walimiu,  przy  ul.  Nowa 
Kolonia 9.

9. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
zamiaru  likwidacji  Młodzieżowego  Ośrodka  Wychowawczego  w  Walimiu  oraz  szkół 



wchodzących w jego skład.
10. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 

zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Szczawnie-Zdroju, przy ul. 
Kolejowej 2.

11. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

12. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
nadania statutu placówce opiekuńczo- wychowawczej Dom Dziecka w Jedlinie Zdroju.

13. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie 
zmiany Uchwały Nr III/15/13 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 29 kwietnia 2013 roku w 
sprawie powierzenia zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
Miastu Wałbrzych zmienionej Uchwałą Nr IV/26/13 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 27 
maja 2013 r.

14. Informacja  dyrektora Zespołu Szkół  im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju 
dotycząca wizji funkcjonowania w nadchodzącym roku szkolnym 2017/2018. 

15. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2016 rok.
16. Informacja  nt.  udzielonych  w  2016  roku  świadczeń  z  tytułu  pomocy  zdrowotnej  dla 

nauczycieli. 
17. Sprawy bieżące. 

Ad 1
W wyniku głosowania  7  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujących  się  (7  Radnych obecnych)  Komisja 
przyjęła porządek obrad.

Ad 2
Uwag nie zgłoszono. Protokół  został  przyjęty jednogłośnie (7 radnych obecnych). 

Radny Krzysztof Krajewski dołączył do posiedzenia komisji (8 radnych obecnych).

Ad 3
Przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska we Wrocławiu, delegatury 
w  Wałbrzychu  Teresa  Zarodkiewcz  omówiła  szczegółowo  „Sprawozdanie  z  działalności 
Delegatury WIOŚ w Wałbrzychu za 2015 rok” - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Zwróciła 
uwagę w szczególności na stan powietrza na terenie powiatu wałbrzyskiego. Poinformowała, że na 
badanym  obszarze  działa  jedyna  stacja  do  pomiaru  stanu  powietrza,  która  znajduje  się 
w  Szczawnie-Zdroju.  Powiedziała,  że  zanotowano,  że  nie  została  przekroczona  norma 
średnioroczna,  jednak  wskazuje  się  na  duże  przekroczenia  w  pojedynczych  dniach,  tj.  norma 
średniodobowa. Odniosła się następnie do przekroczeń wartości docelowej tzw. benzoalfapirenu. 
Powiedziała,  że  jest  ona  przekraczana  czasami  kilkunastokrotnie.  Nadmieniła,  że  w  innych 
miejscowościach powiatu wałbrzyskiego nie ma przekroczeń norm niektórych gazów w powietrzu, 
najprawdopodobniej tylko dlatego,  że nie ma na ich terenie zainstalowanych stacji pomiarowych. 
Wiedza ta poparta jest wykorzystaniem tzw. metody modelowania matematycznego. Podkreśliła, że 
najistotniejszym czynnikiem mogącym wpływać na stan powietrza  jest tzw. wpływ emisji niskiej,  
wskazując kolejno: zakłady przemysłowe, ruch komunikacyjny, nieprawidłowe stosowanie paliw 
opałowych, nawet stosowanie źle osuszonego drewna. Nadmieniła przy tym, że nie bez znaczenia 
pozostaje kwestia uwarunkowań terenu, gdzie np. w kotlinach, dochodzi do skumulowań  wartości 
atmosferycznych. 



Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Radna Ewa Woźniak  zapytała  czy w wyniku przeprowadzonych badań przedstawiciele  WIOŚ 
zwracali  się  do  odpowiednich  instytucji,  władz,  z  rekomendacją,  dotyczącą  ewentualnego 
rozpatrzenia  kwestii  dofinansowania  lub  wprowadzenia  ulg  do  zakupu  pieców  lub  paliw 
ekologicznych.  Zapytała  ponadto  czy  jednostka  prowadzi  programy edukacyjne  w omawianym 
zakresie. Radna podkreśliła istotę prowadzenia tego typu przeszkoleń.
Przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska we Wrocławiu, delegatury 
w Wałbrzychu Teresa Zarodkiewcz odpowiedziała, że w kierunku ochrony środowiska  cyklicznie 
są prowadzone  programy edukacyjne w placówkach oświatowych. Zwróciła uwagę na fakt,  że 
prowadzone  akcje  na  poziomie  lokalnym są  niewiele  skuteczne.  Podkreśliła  znaczenie  polityki 
rządowej. Wspomniała, że w Czechach rząd określił parametry paliwa i urządzeń grzewczych, co 
jest dobrym czynnikiem w kierunku poprawy stanu powietrza atmosferycznego.  
Wicestarosta  Powiatu  Wałbrzyskiego  Krzysztof  Kwiatkowski  zapytał  czy  służby WIOŚ nie 
powinny prowadzić cyklicznie pomiarów stanu powietrza, np. na podstawie stacji przenośnych oraz 
zapytał kiedy w innych gminach, poza Szczawnem-Zdrój, były prowadzone pomiary.  Następnie 
zwrócił uwagę na zanieczyszczenia, które występują na terenie gminy Czarny Bór, wskazując na 
brunatny nalot na łąkach, który najprawdopodobniej zagraża zdrowiu i życiu mieszkańców. Wyraził 
opinię,  że  warto  by zmierzyć  stan  powietrza  w okresie  zimowych,  przez  okres  ok.  2  tygodni, 
chociażby w miejscowościach tzw. turystycznych.   
Przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska we Wrocławiu, delegatury 
w  Wałbrzychu  Teresa  Zarodkiewcz  wyjaśniła,  że  zgodnie  z  przepisami  prawa,  WIOŚ 
zobowiązany  jest  prowadzić  monitoring  w  pierwszej  kolejności  w  miejscowościach  liczących 
powyżej  0,5 mln  mieszkańców,  a  następnie  w miejscowościach  powyżej  100 tys  mieszkańców 
(w tym Wałbrzych, Legnica). Dodała, że pozostała część województwa, to tzw. strefa dolnośląska. 
Powiedziała,  że   liczbę  stacji  pomiarowych  w ww.  strefie  określona  jest  w przepisach  prawa. 
Nadmieniła,  że  WIOŚ,  delegatura  w  Wałbrzychu  dysponuje  27  stacjami  pomiarowymi,  jednak 
tendencje  zmierzają  do  ograniczania  dokonywania  pomiarów  przy  wykorzystaniu  stacji 
pomiarowych, na rzecz wykorzystywania metod modułówych. Wspomniała, że utrzymanie stacji 
kosztuje  ok.  500 tys.  zł  rocznie,  nadmieniając przy tym,  że na całe  województwo dolnośląskie 
WIOŚ posiada 2 stacje mobilne. Stacje mobilne obecnie dokonują pomiarów w miejscowościach 
uzdrowiskowych.  Odniosła  się  następnie  do  zasygnalizowanego  problemu,  występującego  w 
Czarnym Borze. Powiedziała, że były tam dokonywane pomiary powietrza, jednak nie całoroczne. 
Wytłumaczyła że, pomiary realizowane były w pięciu cyklach, po 2 tygodnie. Jak wyjaśniła, że w 
okresie letnim wartości pyłu dochodzą do wartości normy, jednak jej nie przekraczając. Dodała, że 
do przekroczeń norm stanu powietrza może dochodzić wówczas, gdy nakłada się działania kopalni 
w Czarnym Borze na tzw. wpływ działań mieszkańców. Wyjaśniła ponadto, że WIOŚ w pierwszej 
kolejności powinien mierzyć obszary najbardziej uprzemysłowione, jak również te, gdzie zachodzi 
prawdopodobieństwo zagrożenia zdrowia i życia ludzi. 
Więcej uwag nie zgłoszono.
Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację (8 radnych obecnych na sali). 

Ad 4
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie odrzucenia  w  całości  stanowiska 
Międzyzakładowej  Organizacji  Związkowej  NSZZ  Solidarność  Pracowników  Oświaty  i 
Wychowania  Ziemi  Wałbrzyskiej  dotyczącego  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu, 
przy ul. Nowa Kolonia 9  - projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Wyjaśniła,  że 
zostały  podjęte  ustalenia  z  kierownictwem  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjnych  w  Walimiu, 
zmierzające do wygaszenia Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Walimiu. Podkreśliła, że 
od czerwca 2016 r. ośrodek nie prowadzi tam naboru. Zgodnie z przepisami Ustawy o systemie 



oświaty,  zostało  skierowane wystąpienie  do  związków zawodowych z prośbą  o wydanie  opinii 
dotyczącej  projektów  dwóch  uchwał:  rozwiązania  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjnych  w 
Walimiu i likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Walimiu. Jak powiedziała, oba 
związki zawodowe przedstawiły negatywną opinię, uzasadniając swoje stanowisko głównie obawą 
o możliwość utraty  pracy przez zatrudnionych nauczycieli w Zespole Placówek Resocjalizacyjnych 
i masowych zwolnień. W uzasadnieniu do projektu uchwały wydział merytoryczny wskazuje, że 
obawy związków nie mają odzwierciedlenia w rzeczywistości, ponieważ, pomimo braku naboru do 
Młodzieżowego  Ośrodka  Wychowawczego,  ośrodek  liczy  obecnie  48  wychowanków.   Jest  to 
konsekwencja naboru do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Wicestarosta  Powiatu  Wałbrzyskiego  Krzysztof  Kwiatkowski zwrócił  uwagę  na  fakt,  że  na 
początku  bieżącej  kadencji  w  Zespole  Placówek  Resocjalizacyjnych  w  Walimiu   było  28 
wychowanków, przy dotychczasowej  liczbie wychowawców i nauczycieli. Wskazał, że jednostka 
była zarządzana w ten sposób, że co roku generowała  straty finansowe w  kwocie 560 tys zł, nie 
biorąc  przy  tym  pod  uwagę  żadnych  założeń  inwestycyjnych.   Podkreślił,  że  przy  obecnym 
sposobie zarządzania powiat nie musi dopłacać do funkcjonowania tej placówki.  Powiedział, że 
stanowisko  związków  zawodowych,  wobec  przedstawionych  argumentów,  jest  dla  niego 
niezrozumiałe. Zapewnił, że pracownicy mają obecnie stabilne miejsca pracy, a jeżeli dojdzie do 
jakichkolwiek zwolnień z pracy, to może ta sytuacja dotyczyć jednej lub dwóch osób. Wynika to z 
tzw. przerostu zatrudnienia, jaki zastano w Zespole Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu.  Dał 
również  zapewnienie  stworzenia  dzieciom właściwych  warunków,  prawidłowego  nadzoru  poza 
godzinami lekcyjnymi,  właściwych zadań metodycznych.  Zwrócił  następnie uwagę, że Kurator 
Dolnośląski uznał,  że Rada Powiatu Wałbrzyskiego, podejmując uchwałę o utworzeniu Zespołu 
Placówek  Resocjalizacyjnych  naruszyła  zapisy  ustawowe,  ponieważ  połączyła  w  zespół  szkołę 
o  tym samym profilu.  Wyraził  tym samym opinię,  że  wobec  powyższego,  likwidując  MOW i 
rozwiązując Zespół Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu, rada naprawi wadę prawną sprzed 
czterech lat. 
Radna  Ewa  Woźniak w  nawiązaniu  do  poruszanej  sytuacji  nauczycieli,  wyraziła  opinię,  że 
najważniejsze jest dobro dzieci. 
Dyrektor  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjnych  w  Walimiu  Jolanta  Omyła  wyjaśniła,  że 
kierownictwo placówki ma wpływ na nabór do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, natomiast w 
Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym dzieci  umieszcza ORE (Ośrodek Rozwoju Edukacji). 
Jak wytłumaczyła pani dyrektor, w ośrodku tym przebywają  dzieci z terenu całego kraju.  Odniosła 
się następnie do planowanych zwolnień pracowniczych, przypominając, że podczas spotkania, które 
odbyło  się  również  przy  udziale  reprezentantów  związków  zawodowych,  solidarności  oraz 
wicestarosty,  zobowiązała  się,  że  z  listy osób planowanych do zwolnienia z  pracy,  nie  zostaną 
zwolnione więcej niż 2 osoby.  
Przewodnicząca  Solidarności  Pracowników  Oświaty  Magdalena  Szczurowska  wyjaśniła, 
podkreślając jednocześnie, że negatywna opinia związku została wydana co do zamiaru likwidacji 
placówki.  Poinformowała,  że  z  Zespołu  Placówek  Resocjalizacyjnych  w  Walimiu  wpłynęło 
zawiadomienie  o  zamiarze  zwolnienia  14  osób,  z  dniem  1  stycznia  2017  roku.  Dodała,  że 
zawiadomienie  podpisał  dyrektor  placówki.  Kilka  dni  po  otrzymaniu  ww.  zawiadomienia,  do 
związku  wpłynął  projekt  likwidacji  placówki  Młodzieżowy  Ośrodek  Wychowawczy,  ze 
wskazaniem daty: od 1 września 2017 roku. W projekcie tym, wskazuje się też, że nie odbędą się 
zwolnienia pracownicze. Powiedziała, że stąd zasadność opinii, o której mowa powyżej, która nadal 
zostaje podtrzymana. 
Reprezentant Związku Nauczycielstwa Polskiego w Powiecie  Wałbrzyskim Jerzy Kowalski 
powiedział,  że  reprezentowany  przez  niego  związek  również  otrzymał  pismo,  informujące,  że 
z dniem 1 stycznia 2017 roku  nastąpią zmiany w organizacji placówki, w związku z czym 14 osób 
utraci pracę. Przypomniał, że zwolnienia grupowe następują już przy liczbie 10 osób. Następnie 
wskazał, że opinia związków jest negatywna. 



Radny  Leonard  Górski poprosił  o  wyjaśnienie  skąd  wynika  rozbieżność  w  planowanych 
zwolnieniach  pracowniczych.  Przypomniał,  że  pierwotnie  planowana  liczba  wskazywała  na  14 
osób, a obecnie mowa jest o maksymalnie 2 osobach. 
Dyrektor Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu Jolanta Omyła odpowiedziała, że 
kwestię tę szczegółowo wyjaśniła w obecności przedstawicieli związków zawodowych. Dodała, że 
już na chwilę obecną wypowiedzenie stosunku pracy otrzymały 2 osoby. Zaznaczyła, że aktualnie 
nie  przewiduje  się  większej  liczby  zwolnień.  Ponownie  podkreśliła,  że  zlikwidowanie 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Walimiu nie spowoduje żadnych zwolnień. 
Więcej uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie odrzucenia  w całości  stanowiska  Międzyzakładowej  Organizacji  Związkowej  NSZZ 
Solidarność Pracowników Oświaty i Wychowania Ziemi Wałbrzyskiej dotyczącego zaopiniowania 
projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek 
Resocjalizacyjnych w Walimiu, przy ul. Nowa Kolonia 9.
W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 5
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie odrzucenia  w  całości  stanowiska 
Międzyzakładowej  Organizacji  Związkowej  NSZZ  Solidarność  Pracowników  Oświaty  i 
Wychowania  Ziemi  Wałbrzyskiej  dotyczącego  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu 
Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Młodzieżowego  Ośrodka  Wychowawczego  w 
Walimiu  oraz  szkół  wchodzących  w  jego  skład  -  projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  6  do  
protokołu.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie odrzucenia  w całości  stanowiska  Międzyzakładowej  Organizacji  Związkowej  NSZZ 
Solidarność Pracowników Oświaty i Wychowania Ziemi Wałbrzyskiej dotyczącego zaopiniowania 
projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Młodzieżowego 
Ośrodka Wychowawczego w Walimiu oraz szkół wchodzących w jego skład.

W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 6
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Związku 
Nauczycielstwa  Polskiego  Zarządu  Oddziału  Powiatowego  w  Wałbrzychu,  dotyczącego 
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady Powiatu  Wałbrzyskiego  w sprawie  zamiaru  rozwiązania 
Zespołu  Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu,  przy ul.  Nowa Kolonia  9  -  projekt  uchwały  
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału 



Powiatowego  w  Wałbrzychu,  dotyczącego  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu, 
przy ul. Nowa Kolonia 9.
W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 7
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Związku 
Nauczycielstwa  Polskiego  Zarządu  Oddziału  Powiatowego  w  Wałbrzychu,  dotyczącego 
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru  likwidacji 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Walimiu oraz szkół wchodzących w jego skład  -  
projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału 
Powiatowego  w  Wałbrzychu,  dotyczącego  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu 
Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Młodzieżowego  Ośrodka  Wychowawczego  w 
Walimiu oraz szkół wchodzących w jego skład.
W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 8
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek 
Resocjalizacyjnych w Walimiu, przy ul. Nowa Kolonia 9 - projekt uchwały stanowi załącznik nr 9  
do protokołu.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Walimiu, przy ul. Nowa 
Kolonia 9.
W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 9
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Młodzieżowego 
Ośrodka Wychowawczego w Walimiu oraz szkół wchodzących w jego skład  -  projekt uchwały  
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu chwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Walimiu oraz szkół 
wchodzących w jego skład.



W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 10
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zamiaru likwidacji  Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Szczawnie-Zdroju, przy ul. Kolejowej 2  - projekt uchwały  
stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  W roku szkolnym 2016/2017 Liceum nie kształci żadnego 
słuchacza,  a tym samym nie istnieje przesłanka uniemożliwiająca zlikwidowanie jednostki. Szkoła 
nie zatrudnia również w roku szkolnym 2016/2017 pracowników. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie  zamiaru likwidacji  Liceum Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych w Szczawnie-Zdroju, 
przy ul. Kolejowej 2.
W wyniku głosowania:  8  za,  0  przeciw,  0 wstrzymujących (8 radnych obecnych  na  sali),  ww. 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 11
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
publicznych i  niepublicznych szkół i  placówek oraz trybu i  zakresu kontroli  prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania - projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Zgodnie z art. 80 
ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 o systemie oświaty, organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji, o których mowa w art. 80 ust. 2-3b, oraz  
tryb  i  zakres  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania  i  wykorzystywania,  uwzględniając  w 
szczególności podstawy obliczania dotacji, zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku 
o udzielenie dotacji  i  w rozliczeniu jej  wykorzystania,  oraz termin i  sposób rozliczenia dotacji.  
Stosownie do treści art. 90 ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 o systemie oświaty, do kompetencji 
organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego należy również ustalenie trybu udzielania 
i  rozliczania dotacji,  o których mowa w art.  90 ust.  1a-1c i  2-3b, oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości  ich  pobrania  i  wykorzystywania,  uwzględniając  w  szczególności  podstawę 
obliczania dotacji, zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w 
rozliczeniu jej wykorzystania, oraz termin i sposób rozliczenia dotacji. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.
W wyniku głosowania:  8  za,  0  przeciw,  0 wstrzymujących (8 radnych obecnych  na  sali),  ww. 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 12
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałbrzychu Marek Śpiewak  przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie nadania statutu placówce opiekuńczo- 
wychowawczej  Dom Dziecka  w Jedlinie  Zdroju  -  projekt  uchwały  stanowi załącznik nr  13 do  
protokołu.   Statut  jednostki  budżetowej,  zgodnie  z  ustawą  o  finansach  publicznych,  określa  w 
szczególności jej nazwę, siedzibę i przedmiot działalności. Z uwagi na reorganizację placówki tj. 



wyłączenie  z  użytkowania  budynku  przy  ul.  Chojnowskiej  12,  wyznaczenie  nowej  siedziby 
placówki w budynku przy ul. Chojnowskiej 13 oraz zmianę regulaminowej liczby wychowanków, 
koniecznym stało się nadanie nowego statutu placówce opiekuńczo-wychowawczej Dom Dziecka 
w Jedlinie-Zdroju. Podjęcie niniejszej uchwały podyktowane jest również dostosowaniem zapisów 
statut placówki do wymogów zawartych w ustawie z dnia   9 czerwca 2011 roku o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej (Dz. U. z 2016 roku poz. 575 z późn. zm).
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.
Radny Leonard Górski zapytał dlaczego statu zmieniany jest uchwała rady, a nie zaś dokonywany 
jest jego aneks w placówce.
Radna Ewa Woźniak zapytała czy reorganizacja będzie również dotyczyła osób zarządzających 
placówką.
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałbrzychu Marek Śpiewak wyjaśnił, że 
projekt  zarządu  proponował  wyłączenie  nieruchomości  głównej,  w  której  była  prowadzona 
dotychczasowa działalność. Po dokonanej reorganizacji działalność będzie prowadzona w dwóch 
obiektach:  dla  14  wychowanków  przy  ul.  Chojnowskiej  13  i  dla  14  wychowanków  przy  ul. 
Kłodzkiej 28. 
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof  Kwiatkowski wyjaśnił  ponadto,  że jednostka 
została dostosowana  zgodnie ze stanowiskiem Wojewody Dolnośląskiego. Dodał, że tym samym 
zostanie  unormowany  obecny  stan  prawny  jednostki.  Powiedział  też,  że  zarządowi  zależy  na 
utworzeniu  jednego  domu  dziecka,  z  filią  w  Jedlinie-Zdroju.  W  odniesieniu  do  struktury 
zatrudnienia  przypomniał,  że  z  placówki  została  wyłączona  z  użytkowania  kuchnia.  Dodał,  że 
obecnie  posiłki  dowożone  są  do  placówki  w  formie  kateringu.   Przypomniał,  że  na 
32  wychowanków,  którzy  przebywali  fizycznie  w  placówce,  pracowało  5-6  osób,  które 
odpowiedzialne  były  za  przygotowanie  posiłków.  Obecnie  ten  stan  uległ  zmianie.  Liczba 
wychowawców,  również  została  dostosowana  do  obecnego  stanu.  Nadmienił,  że  pozostałym 
osobom została  zaproponowana praca  w placówce  w Nowym Siodle,  jednak nie  przyjęto  ww. 
propozycji. Wyraził opinię, że liczba etatów wychowawczych nadal nie jest satysfakcjonująca. 
Więcej uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie nadania statutu placówce opiekuńczo- wychowawczej Dom Dziecka w Jedlinie Zdroju.
W wyniku głosowania: 7 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący (8 radnych obecnych na sali), ww. projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 13
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałbrzychu Marek Śpiewak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  III/15/13  Rady 
Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 29 kwietnia 2013 roku w sprawie powierzenia zadania publicznego 
w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie Miastu Wałbrzych zmienionej Uchwałą Rady 
Powiatu  Wałbrzyskiego   Nr  III/15/13  z  dnia  29  kwietnia  2013  roku  zmienionej  Uchwałą  Nr 
IV/26/13 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z  dnia 27 maja 2013 r.   powierzono Miastu Wałbrzych 
zadanie  publiczne  z  zakresu  przeciwdziałania  przemocy w rodzinie  -  projekt  uchwały  stanowi  
załącznik nr 14 do protokołu.  Pismem znak BZS.8120.74.2016 z dnia 6.12.2016 r. Urząd Miejski w 
Wałbrzychu  poinformował,  że  Miasto  Wałbrzych  podjęło  działania  związane   z  reorganizacją 
działalności placówek pomocy społecznej  i w związku powyższym zadania Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej  funkcjonującego  dotychczas  w  ramach  Specjalistycznego  Ośrodka  Wsparcia  i 
Interwencji Kryzysowej w Wałbrzychu od dnia 1 stycznia 2017 roku są realizowane przez Miejski 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Wałbrzychu. Stąd istnieje konieczność zmiany pierwotnej uchwały 
w zakresie organu realizującego zadanie z zakresu interwencji kryzysowej. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusję.



Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/15/13 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 29 kwietnia 2013 
roku w sprawie powierzenia zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
Miastu Wałbrzych zmienionej Uchwałą Nr IV/26/13 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 27 maja 
2013 r.
W wyniku głosowania:  8  za,  0  przeciw,  0 wstrzymujących (8 radnych obecnych  na  sali),  ww. 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 14
Dyrektor Zespołu  Szkół  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie  w Szczawnie-Zdroju  Piotr Kubicki 
przedstawił Informację  dyrektora Zespołu Szkół  im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju  
dotycząca wizji funkcjonowania w nadchodzącym roku szkolnym 2017/2018- stanowi załącznik nr 
15 do protokołu. Powiedział, że została podjęta próba utworzenia trzech kierunków budowlanych i 
utworzenia  przynajmniej  jednej  klasy zawodowej,  na  poziomie  zasadniczej  szkoły  zawodowej. 
Dodał, że na kierunki budowlane nie złożono ani jednego podania. Do szkoły policealnej została 
podjęta próba utworzenia kierunków:  masażysta i opiekun osób starszych.  Na te kierunki również 
nie  złożono  żadnego  podania.  Jak  poinformował,  akcja  naborowa  trwała  do  końca  sierpnia 
ubiegłego  roku.  Obecnie  w  szkole  funkcjonuje  7  oddziałów  klasowych  w  liceum 
ogólnokształcącym,  w  technikum  -  4  oddziały.  Poinformował,  że  na  przyszły  rok  szkolny 
2017/2018 planuje się taki status naborowy, jak w bieżącym roku szkolnym, tj. 2 klasy licealne 
i 2 klasy technikum. W zakresie szkolnictwa policealnego zostanie podjęta próba otwarcia kierunku 
technik  administracji  biurowej.  W  zakresie  prowadzenia  kół  zainteresowań  i  nadzoru 
pedagogicznego, placówka będzie starała się utrzymywać obecny trend, a ponadto szkoła będzie 
kontynuować realizację programu pn. „Zwiększenie szans edukacyjnych”.  Nadmienił, że poprzez 
organ prowadzący,  placówka wystąpiła  do Urzędu Marszałkowskiego z  wnioskiem dotyczącym 
realizacji  programu  w  kierunku  rozwoju  czytelnictwa,  który  będzie  dedykowany  dla  oddziału 
liceum i technikum. Dodał, że będzie prowadzone także tzw. Szkolne koło sportowe, realizowane w 
wymiarze 70 godzin, do listopada 2017 roku. Powiedział ponadto, że szkoła będzie uczestniczyć w 
projekcie „Zawodowy Dolny Śląsk”.  Zapowiedział,  że zostanie również odtworzony deficytowy 
zawód  na  terenie  powiatu  wałbrzyskiego,  jak  np.  spedytor.  W tym  zakresie  zostanie  podjęta 
współpraca  z  organem  prowadzącym,  a  dofinansowanie  zostanie  przekazane  z  Urzędu 
Marszałkowskiego.  Szkoła  będzie  ponadto  kontynuowała  współpracę  z  Biblioteką  Miejską  w 
Szczawnie-Zdroju.   Podkreślił  również  rangę  sukcesów dydaktycznych,  wspominając  o  udziale 
uczniów w różnego typu olimpiadach i konkursach. Zwrócił uwagę także na działalność dzieci w 
akcjach wolontariatu. Poinformował, że została opracowana ankieta, która będzie skierowana do 
dzieci gimnazjalnych  oraz dzieci szkół podstawowych na terenie powiatu wałbrzyskiego celem 
zbadania  zainteresowań  młodzieży,  a  następnie  dostosowania  kierunków  kształcenia  i  rozwoju 
uczniów. Powiedział też, że nie bez znaczenia pozostaje kwestia dostosowania kadry pedagogicznej 
do nowych kierunków kształcenia.
Wicestarosta  Powiatu  Wałbrzyskiego  Krzysztof  Kwiatkowski poprosił,  aby  ponownie 
zweryfikować ankietę skierowaną do uczniów. Wyraził sugestię, że należałoby jeszcze zwrócić się 
do potencjalnych pracodawców z podobnego typu ankietą odnośnie ich preferencji i  propozycji 
kierunków kształcenia. Zaznaczył również istotę tworzenia zawodowych kierunków kształcenia. 
Radna Ewa Woźniak  wyraziła  opinię,  że trwające  od lat  zajęcia  artystyczno-plastyczne,  które 
wpisały  się  już  w  tradycję  szkoły,  zostały  zaniedbane.  Zasugerowała,  aby  dyrektor  placówki 
postarał się o środki finansowe również na modernizację sali komputerowej. Radna przypomniała o 
wystąpieniu uczniów placówki na minionym posiedzeniu, którzy wskazali swoje potrzeby i sugestie 
dotyczące dalszego funkcjonowania szkoły. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
odczytała fragment protokołu komisji w ww. zakresie. „Przedstawiciele grupy młodzieży zwrócili 



się  o pochylenie nad przyszłością  ich szkoły.  Zapewniali,  że  uczęszczając do niej,  wiążą z  nią 
przyszłość.  Wyrazili  opinię,  że  przy  dobrej  współpracy  z  przedstawicielami  władz  samorządu 
powiatu wałbrzyskiego. Zaznaczyli,  że placówka, do której uczęszczają wyróżnia się od innych, 
ponieważ uczniowie czują się akceptowani, słucha się ich opinii z należytą uwagą i panuje w niej  
przyjazna atmosfera. Uczniowie przedstawili kilka przykładów, które według niech mogłyby ulec 
zmianom, aby poprawić efekty placówki. 

Wskazali głównie: 
• nawiązanie do tradycji szkoły poprzez przywrócenie zajęć artystycznych 
• doposażenie szkoły w aktualne pomoc naukowe 
• udział szkoły w projektach np. unijnych, które umożliwiałoby dofinansowanie na nowe działania
•  reorganizacja  profilów  klas  na  bardziej  zawodowe,  np.  klasa  licealna  kształcąca  kominiarzy, 
złotników, cieśli. Dodali, że chodzi o nietypowe zawody, które obecnie się bardzo ceni, z uwagi na 
ich zapotrzebowanie. 
• współpraca z uczelniami wyższymi w Wałbrzychu, instytucjami kultury 
• wzbogacenie bazy języków obcych, np. poprzez zapraszanie do szkoły tzw. native speakera lub 
nauczanie języka czeskiego lub rosyjskiego”. 
Wicestarosta  Powiatu  Wałbrzyskiego  Krzysztof  Kwiatkowski przypomniał,  że  uczniowie 
poinformowali  o  zamiarze  przedstawienia  swojej  wizji  poprawy  funkcjonowania  szkoły 
dyrektorowi Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju oraz, że zwrócą się 
o  zorganizowanie  spotkania,  w  którym  oprócz  grona  pedagogicznego,  wicestarosta,  jako 
przedstawiciel organu prowadzącego weźmie także udział. Zadeklarował jednocześnie wolę udziału 
w tym spotkaniu.
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz zwróciła się do 
dyrektorka  szkoły,  aby  zobowiązał  się  wyciągnąć  konsekwencje  służbowe  wobec  osób,  które 
odpowiedzialne są za aktualizację strony internetowej oraz profilu szkoły na portalu Facebook.
Radny Bogusław Uchmanowicz podkreślił rangę nauczania w placówce, wspominając o swoim 
członku rodziny, który  zdobył wykształcenie  w omawianej placówce, a obecnie jest szanowanym 
radnym w swojej miejscowości. 
Nauczyciel w Zespole Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju Iwona Czech 
zwróciła na fakt, że placówka słynie także z  tzw. przyjaznej i dobrej atmosfery. Następnie wskazała 
liczbę i rodzaj przedsięwzięć, w jakich uczniowie szkoły biorą udział.
Radni: Jacek Cichura, Krzysztof Krajewski, Krzysztof Kwiatkowski opuścili salę obrad (5 radnych 
obecnych).
Więcej uwag nie zgłoszono.
Informacja została przyjęta przez aklamację (5 radnych obecncyh).

Ad 15
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 rok. Następnie otworzyła dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
poddała  pod   głosowanie  przyjęcie  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Oświaty,  Polityki 
Społecznej i Promocji Powiatu za 2016 rok pod głosowanie.
Komisja przyjęła  ww. sprawozdanie w wyniku głosowania:  5 za,  0  przeciw,  0 wstrzymujących 
(5 radnych obecnych na sali) – sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad 16
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz  przedstawiła 
Informację nt.  udzielonych w 2016 roku świadczeń z tytułu pomocy zdrowotnej  dla nauczycieli  
(stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Grażyna Owczarek 
otworzyła dyskusje.



Uwag nie zgłoszono.
Informacja nt.  udzielonych w 2016 roku świadczeń z tytułu pomocy zdrowotnej  dla nauczycieli 
została przyjęta przez aklamację (5 radnych obecnych na sali obrad).

Ad 17
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji 
Powiatu Grażyna Owczarek  zamknęła posiedzenie Komisji. Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła
Anna Gromniak

           Przewodnicząca
Komisji Oświaty Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 

                     
    /-/   Grażyna Owczarek

   

Załączniki do niniejszego protokołu dostępne są w Biurze Rady. 
                      Integralną część protokołu stanowi nagranie przechowywane na nośniku CD. 


